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אליפות ישראל בשח בזק מתקיימת היום (ה') בעיר הצפונית והיא פתוחה לקהל, ולצידה, חגיגה של ממש לכולם - עם
מתנפחים, עמדות יצירה, מייצגי שחמט ומשחק סימולטני מול רב האמן הבינ"ל אלכס פינקל

Categories: מה חדש?, ראשי
Tag: שחמט, עפולה

גמביט המלכה? אז יש מלכה נוספת - עפולה! אליפות ישראל בשח בזק מתקיימת היום (ה' 17.4) בעפולה, ובעיר
מתכננים חגיגה גדולה לקראתה ובמהלכה. האליפות בעיר הצפונית תהיה פתוחה לקהל, שיהנה מהפנינג ענק אותו

מתכננת עיריית עפולה יחד עם איגוד השחמט.

עיריית עפולה תהפוך את הפארק העירוני לממלכת השחמט של ישראל. בלב הריאה הירוקה יוצבו מתנפחים, עמדות
יצירה, מייצגי שחמט ולוחות משחק שחמט, לאלה שרוצים להתנסות או לשחק במשחק המלכים. כמו כן, איגוד השחמט

יציב ערכות שחמט ענק רצפתיות ויערוך גם משחק סימולטני מול רב האמן הבינ"ל אלכס פינקל.

ולא רק זה. לאורך האליפות ייערך הפנינג שחמט במוסדות שונים בעיר, כדי להנגיש עוד יותר את משחק המלכים
בקרב תושבי עפולה, זאת כחלק מההבנה כי השחמט תורם רבות לפיתוח חשיבה אסטרטגית, כבוד הדדי, ויכולות
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קוגניטיביות משמעותיות. עפולה עושה היסטוריה ומארחת לראשונה בתולדותיה את האליפות, המתקיימת בהובלת
עיריית עפולה ואיגוד השחמט בישראל. לאליפות עצמה, המיועדת לגברים ולנשים, הגיעו אמנים בינלאומיים ורבי

אמנים.

תחרות שח בזק היא גרסה של המשחק שחמט, בה המהירות היא גורם מרכזי. בשח בזק, כל שחקן מקבל זמן מוגבל
מאוד לחשוב על המהלכים שלו, והמשחק אטרקטיבי, אגרסיבי וכמובן מהיר יותר. באיגוד השחמט ציינו כי אליפות

ישראל בערד תמשיך את הרנסנס שחווה השחמט הישראלי. רק בחודש שעבר נערכה באילת אליפות ישראל ולפני כן
אירחה ירושלים את אליפות 'העל' בהשתתפות השחמטאים הטובים בעולם.

ד"ר צביקה ברקאי, יו"ר איגוד השחמט בישראל: "בחול המועד אנו מקיימים עוד אירוע גדול, הינגיש את השחמט בפני
כל תושבי ישראל. מדיניות איגוד השחמט הישראלי היא הבאת אירועים לאומיים ספורטיביים ותרבותיים לערי

הפריפריה - וכך גם הפעם. אנחנו מצפים מכולם להגיע, לחוות את השחמט ולהתאהב במשחק המלכים".

אבי אלקבץ, ראש עיריית עפולה:  אנחנו גאים לארח בשנת ה-100 לעיר עפולה,, את אחד מהאירועים הגדולים של
השחמט הישראלי. אנו מקבלים בברכה את אלופי השחמט של ישראל ומאחלים לכולם הצלחה גדולה. הבחירה לקיום

התחרות בעפולה היא כבר פרס עבורנו ואנחנו ניתן לכולם הרגשה של בית".

מוזמנים גם לבקר בקבוצת הפייסבוק שלנו ‘טיול משפחתי בארץ ובעולם’
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